
 

 

 

Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg har den 13. september 2022 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1345 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares forelø-

bigt.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 1345:  

”Hvilke sundhedsmæssige konsekvenser ville det have haft, hvis man i november 

2020 blot havde fortsat med at aflive mink i zonerne frem for at aflive alle mink” 

 

Svar:  

Spørgsmålet vurderes ikke at kunne besvares inden for fristen, idet besvarelsen kræ-

ver, at Statens Serum Institut indhenter oplysninger med henblik på at tilvejebringe 

den nødvendige viden.  

 

Jeg vil besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget, og forventer at 

kunne gøre dette ultimo oktober. 
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